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Portefeuillehouder  R.W.J. van Leeuwen (wethouder) 

Domein   Ruimte 

Contactpersoon  M. Dijkman 
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    06-43459312 

 

Vraag: De wethouder Prinsstraat betreft een straat die in de jaren 50 van de vorige eeuw is ingericht. 
Op welke andere plekken in de gemeente speelt  dezelfde problematiek? ( bomen, schade aan 
straatwerk en riolering, afkoppeling, verkeersmaatregelen etc.) Is dit in beeld? Hoe wordt hier in de 
planning van tijd, capaciteit en financieel etc. rekening mee gehouden?  
Antwoord: De vraag is feitelijk welke vervangingsopgaven er nog meer in het verschiet liggen. Het 
Meerjaren Onderhoudsprogramma 2024-2033 geeft hier inzicht in. Dit rapport wordt in juni dit jaar 
aan de gemeenteraad aangeboden. Dit rapport geeft de vervangingsinvesteringen voor de 
middellange termijn aan. Tevens wordt de koppeling gemaakt met andere beleidsopgaven als 
verkeer en klimaat. 
 
Vraag: Is in deze situatie het bewonersinitiatief de aanleiding geweest om koppelkansen te 
onderzoeken? Of is er sprake van een omgekeerd proces waarbij vanuit het beheer / onderhoud / 
vervangingsplannen de buurt betrokken wordt  
Antwoord: Het bewonersinitiatief is met het probleem bij de afdeling gekomen. Er is vervolgens een 
gezamenlijke inspanning geleverd om tot dit eindresultaat te komen, waarbij koppelkansen vanuit 
alle vakdisciplines zijn voorgelegd. 
 
Vraag: We lezen dat er een goede samenwerking was en is met het buurtinitiatief. Hoe zou het proces 
zijn gelopen als de samenwerking niet door beide kanten als plezierig en constructief zou zijn ervaren?   
Antwoord: De samenwerking zou dan waarschijnlijk een stuk moeizamer zijn verlopen, maar dit is 
speculatief. 
 
Vraag: Voor wat betreft de afkoppeling van het hemelwater: Wordt er gedacht aan wateropvang in 
de wijk ( een soort WADI? )  en is daarvoor het parkje bij de wethouder vd Berglaan in beeld? Is dat 
technisch ook haalbaar i.v.m. gewenst afschot? Wordt bij het afkoppelen dan ook deze laan 
meegenomen?  
Antwoord:  De toepassing van een wadi is als optie in de concepten meegenomen, maar blijkt in de 
praktijk erg moeilijk realiseerbaar. 
 
Vraag: Voor groen, verharding en klimaat is geen vervangingskrediet beschikbaar. Waarom niet?  
Antwoord: Op dit moment kennen we geen vervangingskredieten voor onze kapitaalgoederen zoals 
groen en verharding. Dit moet worden geregeld via het Meerjaren Onderhoudsprogramma 2024-
2033. Zoals eerder benoemd wordt dit in juni dit jaar aan uw raad ter besluitvorming voorgelegd.  
 
Vraag: Kan dit project opgenomen worden in de regiodeal 5e tranche? 
Antwoord: Dit project komt niet in aanmerking voor de Regiodeal Ruimte voor de Vecht. In andere 
situaties geldt dat stapelen van subsidies niet mogelijk is, er is reeds sprake van een subsidie via de 
Impulsgelden vanuit RIVUS. 
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Vraag: Wat is de verwachte start- en doorlooptijd van de uitvoering? De wethouder Prinsstraat is 
direct verbonden met de burg. Backxlaan. Zijn daar ook al koppelkansen te maken?   
Antwoord: Streven is om te starten in Q4 2024. Uitvoering van projecten voortkomend uit de Visie 

Burg. Backxlaan laten nog lang op zich wachten. Indien er zich kansen voor doen voor aansluiten, 

zullen deze zeker benut worden. 

Vraag: hoe moet de meegeleverde begrotingswijzigingen gelezen worden? Er lijkt geen directe relatie 
met de cijfers in het raadsvoorstel. 
Antwoord: Er ligt geen directe relatie met het raadsvoorstel. Het geeft een totaal overzicht van de 
stand van zaken bij vaststelling van dit raadsvoorstel. 
 

 

 

 


